
Ciechanów, dnia 11.01.2023 r. 

WIMID.0003.54.2022 

 

Pan Radny Jerzy Racki 

Radny Rady Miasta Ciechanów  

 

    

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego z dnia 30.12.2022 r. informuję,  

że wprowadzenie do eksploatacji nowych autobusów elektrycznych nie wpłynie  

na wzrost kosztów funkcjonowania komunikacji. W 2023 roku spółka  

ma zagwarantowane stałe ceny energii elektrycznej na poziomie roku 2022. Należy 

dodać, że w Zakładzie Komunikacji Miejskiej, dzięki pozyskanym środkom unijnym 

zostały zamontowane panele fotowoltaiczne, jeszcze przed niekorzystnymi zmianami 

dotyczącymi fotowoltaiki wprowadzonymi przez polski rząd. Energia przez nie 

wytwarzana w 50% pokrywa zapotrzebowanie jednego autobusu elektrycznego  

w ciągu roku.  

Odnosząc się do cen biletów należy zaznaczyć, iż wielokrotnie władze miasta 

podkreślały publicznie, że nie są planowane podwyżki cen biletów, w tym między 

innymi podczas dyskusji nad budżetem miasta na 2023 rok w czasie sesji, w której 

również Pan Radny uczestniczył. 

Odnosząc się do planowanej rekompensaty, informuję że wysokość środków 

została zapisana w uchwale budżetowej na 2023 rok, która była przedmiotem obrad  

i głosowania radnych w listopadzie 2022 roku. 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA  

/ - / Adrianna Saganek 
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